

朝陽科技大學 092學年度第1學期教學大綱
Introduction to the Technical Arts 科技藝術概論

當期課號	6187	Course Number	6187
授課教師	馬廣毅	Instructor	MA,KWANG YI
中文課名	科技藝術概論	Course Name	Introduction to the Technical Arts
開課單位	視覺傳達設計系(二進)三A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標	1、提升學生對藝術與現代科技之瞭解 2、現代科技如何應用於藝術 3、訓練學生應用現代科技來表現藝術	Objectives	Students can be understood of fine art, applied art, digital art and music background. There must learn how to use different media and technique to make art, while students with design background must learn fundamental esthetics and a general overview of art, as well as how to design and develop related techniques to assist art creation by other design fiels.
教材	授課講義配合多媒體簡報系統.	Teaching Materials	Using syllabus and multi-media presentation.
成績評量方式	期中作業25% 期中考25% 期末作業25% 期末考25%	Grading	Midterm assignment 25%, midterm examine 25%, final assignment 25%, and final examine 25%.
教師網頁	-		
教學內容	本課程之設計之重點有三: 1.培養學生對藝術與現代科技之瞭解. 2.現代科技如何應用於藝術. 3.訓練學生應用現代科技來表現藝術.	Syllabus	The purpose of the course has three fold. 1.To help understand the relationship between modern technology and Art. 2.Knowing how modern technology can be used in Art. 3. Teaching student use the technology to present Art.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。